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In uw vergadering van 29 januari 2013 aanvaardde uw raad een motie inzake het voornemen van het kabinet 
om 100.000+ gemeenten te vormen en droeg u ons college op om de inhoud van die motie onder de aandacht 
te brengen van het kabinet, de Eerste en Tweede Kamer der Staten-Generaal, en de andere Nederlandse 
gemeenten. In deze raadsinformatie informeren wij u over de uitvoering van die motie. 
 
Conform uw opdracht heeft ons college de leden van het kabinet Rutte-Asscher en de Eerste en Tweede Kamer 
der Staten-Generaal per brief over de motie op de hoogte gesteld, en verzocht om het voornemen om 100.000+ 
gemeenten te vormen terug te trekken. Over deze actie hebben wij tevens alle gemeenten per mail geïnformeerd 
met het verzoek om een motie van gelijke strekking aan te nemen. Daarnaast is de motie door ons aangeboden 
bij de Vereniging van Nederlandse Gemeenten met de vraag om deze op hun website te plaatsen. 
 
In reactie op onze brief aan het kabinet ontvingen wij op 11 april jl. een schrijven van Minister Plasterk.  
Hij geeft aan dat hij met belangstelling kennis heeft genomen van onze brief en wil voorop stellen dat de 
regering geen plannen heeft om gemeentelijke herindelingen van bovenaf op te leggen: het uitgangspunt is dat 
herindelingen van onderop tot stand komen. Tegelijkertijd acht de Minister het, zeker gezien de grote toename 
van taken in het sociale domein, cruciaal dat gemeenten als eerste bestuurslaag de kracht hebben om hun taken 
uit te voeren. Verder verwijst de Minister naar door hem meegezonden afschriften van brieven aan de Tweede 
Kamer en aan de colleges van alle Nederlandse gemeenten, waarin hij nader ingaat op zijn opvattingen over de 
gemeentelijke herindeling en over de vormgeving van intergemeentelijke samenwerkingsverbanden. 
 
In reactie op het aanschrijven van andere Nederlandse gemeenten ontvingen wij van 37 gemeenten een 
expliciete reactie per brief of mail. Eén gemeente, de gemeente Koggenland, heeft de motie inhoudelijk 
overgenomen en deze steun ook kenbaar gemaakt aan de regering en de Staten-Generaal. In vrijwel alle overige 
gemeenten is ons schrijven voor kennisgeving aangenomen. 
 
Van de Eerste en Tweede Kamer hebben wij geen reactie ontvangen. 
 
Het dossier met alle verzonden en ontvangen correspondentie ligt voor u ter inzage bij de ingekomen stukken. 
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